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Nr. 14 

De vroegere stukken zijn gedrukt 
in de zittingen 1975-1976, 
1976-1977,1977 en 1977-1978 

VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 
Vastgesteld 23 november 1978 

De bijzondere commissie, belast met het voorbereidend onderzoek van 
het wetsontwerp1, heeft de eer door mededeling van onderstaande brieven 
verslag uit te brengen van een schriftelijk overleg, dat zij gevoerd heeft met 
de Minister van Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening. 

De Voorzitter der commissie, 
Scholten 

De Griffier der commissie, 
Van der Knoop 

' Samenstelling: Bakker (CPN), Tolman (CDA), 
Schakel (CDA), Van Rossum (SGP), Nypels 
(D'66), De Beer (VVD), Scholten (CDA), voorzit-
ter, Bremen (CDA), Kappeyne van de Coppello 
(VVD), Stoffelen (PvdA), Jansen (PPR), Salo-
mons (PvdA), ondervoorzitter, Kombrink 
(PvdA), Scherpenhuizen (VVD), Langedijk-de 
Jong (PvdA), Weijers (CDA), Rienks (PvdA), 
Van Dam (PvdA) (plv. lid), De Graaf (PvdA), 
Lauxtermann (VVD), Van Dijk (CDA), Dijkman 
(CDA), De Hamer (PvdA). 
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Aan de Minister van Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening 

's-Gravenhage, 25 oktober 1978 

Namens de bijzondere commissie, belast met het voorbereidend onder-
zoek van het ontwerp van Wet op de stadsvernieuwing (13 924), moge ik u 
verzoeken haar te willen berichten tegen welk tijdstip u verwacht de nota 
naar aanleiding van het eindverslag over het voorstel bij de Kamer te kun-
nen inzenden. De commissie heeft kennis genomen van de mededeling, ver-
vat in uw brief van 18 september 1978 (nr. 13), dat de nota niet «op korte ter-
mijn» zou worden uitgebracht. Zij veroorlooft zich evenwel de hoop uit te 
spreken, dat het bedoelde stuk alsmede een eventuele nota van wijzigingen 
de Kamer op een zodanig tijdstip zullen bereiken, dat een plenaire behande-
ling van het wetsontwerp vóór het aanstaande zomerreces niet bij voorbaat 
uitgesloten moet worden geacht. 

De commissie zou het op prijs stellen de gevraagde inlichting spoedig, kan 
het zijn begin november, te mogen ontvangen. 

De Griffier der commissie, 
L. C. van der Knoop 
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Aan de Voorzitter van de bijzondere commissie, belast met het voorberei-
dend onderzoek van het ontwerp van Wet op de stadsvernieuwing 

's-Gravenhage, 22 november 1978 

Onderwerp: Ontwerp-Wet op de stadsvernieuwing (13 924) 

Zoals ik in mijn brief van 18 september 1978 inzake het ontwerp van een 
Wet op de stadsvernieuwing (13 924) mededeelde, zullen dein hetwets-
ontwerp aan te brengen wijzigingen ingrijpende gevolgen hebben voor de 
structuur daarvan. Dit zou er mogelijk toe kunnen leiden, dat de voorkeur 
moet worden gegeven aan de indiening van een geheel nieuw wetsontwerp 
onder intrekking van het thans in behandeling zijnde ontwerp. 

Ik streef ernaar dat de stukken met betrekking tot een nieuwe opzet voor 
een wettelijke regeling van de stadsvernieuwing de Kamer nog vóór het aan-
staande zomerreces zullen bereiken. 

Hierbij zij echter aangetekend dat indien vooreen geheel nieuw wets-
ontwerp gekozen zal moeten worden, indiening van dit wetsontwerp vóór 
het zomerreces zo al niet uitgesloten dan tóch wel hoogst onwaarschijnlijk te 
noemen is, met name gezien de procedure die een dergelijk ontwerp voor 
indiening zal dienen te doorlopen. 

De Ministervan Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening, 
P. A. C. Beelaerts van Blokland 
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